

女士/先生：

本馆已经为您安排了与领事会见的时间。本通知末尾已标明了会见的具体日期及时间。请仔细阅读本通知。

一、请填好 OF-156 表及 GNI-2 补充表，156 表需一式两份。GNI-2 表上的问题必需作详细的回答。

二、办理下列证件：

1. 护照：您必须持有护照。从您签证之日起，护照的有效期不得少于六个月，并需办理目的地为美国的有效出境卡。十六岁以上的子女必须持单独护照。
2. 照片：按 GIV-1 及 GIV-1A 表上的要求，准备好三张您本人的彩色照片。全部申请者皆应准备好同样数量的本人彩色照片。
3. 体格检查：按 GIV-8 表上的要求安排好体格检查。每位申请者皆应进行体检。寄给您的 157 表上已标明了需进行体检的项目。您到医院体检时，一定要带上体检表（157 表）及护照。
4. 出生公证书：每位申请者必须具备一份出生公证书。
5. 离婚或死亡公证书：如果您以前结过婚，准备好一份结婚公证书及配偶死亡或离婚公证书以证明您的前配偶已死亡或离婚。
6. 未婚公证书：您必须提供一份未婚公证书。
7. 警方公证书：每一位十六岁以上的申请者必须提供一份警方公证书。如果您曾犯过罪而被拒绝出具无犯罪公证的话，您必须提供全部法院及监狱记录。警方公证的有效期为一年。
8. 生活担保证据：请提供生活担保证据材料以表明您及您的家人（如果有的话）在美国不会成为社会负担。为适应此法律条款，寄给您的 OF-167 信息表上标明了您需呈交的证据材料。

三、上述各类证件必须在与领事会见时呈交。

须知：本馆不事先许诺您的签证能否被批准。本馆尤其建议您，在您未获得签证前，别办离职、财产处理、购买飞机票手续。

会见日期：_____年_____月_____日

会见时间：_____

诚挚的
移民部主管

未婚类第四次通知信中文版 (9/90)

K-1 Packet 4 Letter Chinese (9/90)

MADAM/SIR:

An appointment has been made for you to have a visa interview with a consular officer. The date and time of this interview are indicated at the bottom of this page. Please read the following instructions carefully.

FIRST: Fill out in duplicate, but do not sign, the enclosed OF-156 together with the copy of the supplemental form attached (GNI-2). All questions on GNI-2 must be answered.

SECOND: COLLECT THE FOLLOWING ITEMS:

1. **PASSPORT:** You must have a passport which will be valid for at least 6 months beyond the date on which a visa is issued to you. You need a valid exit permit for travel to the United States. Each child sixteen years of age or older must obtain and present his own passport.
2. **PHOTOGRAPHS:** Obtain three color photos of yourself, following the instructions on GILV-1 and GIV-1A. Photos are required of all applicants.
3. **MEDICAL EXAMINATION:** Arrange for a medical examination, following the instructions on GIV-8. Each applicant must have a medical examination. Be sure to take to the hospital at the time of your examination the enclosed letter concerning your need for an examination, one copy of OF-157, and your passport.
4. **BIRTH CERTIFICATE:** Each applicant must have one notarized certificate of birth.
5. **DIVORCE OR DEATH CERTIFICATES:** If you were married previously, obtain one notarized certificate of marriage, and one notarized certificate of death or divorce to prove dissolution of the marriage.
6. **UNMARRIED CERTIFICATE:** You must provide a notarized certificate of unmarried.
7. **POLICE CERTIFICATE:** Each applicant aged 16 years or over must submit a police certificate. If this certificate is unavailable to you because of a prior criminal conviction, you must obtain all available Court and Prison records. Police certificates are valid for one year.
8. **EVIDENCE OF SUPPORT:** Obtain evidence showing that you (and your children, if any) are not likely to become public charges while in the United States. The enclosed information sheet, OF-167, lists evidence which may be presented to meet this requirement of the law.

THIRD: All the documents mentioned above must be brought by you to your interview.

NOTE THAT NO ADVANCE ASSURANCE CAN BE GIVEN THAT A VISA WILL ACTUALLY BE ISSUED. YOU ARE STRONGLY ADVISED AGAINST GIVING UP YOUR JOB, DISPOSING OF PROPERTY, OR BUYING PLANE TICKETS UNTIL YOU ACTUALLY RECEIVE YOUR VISA.

INTERVIEW DATE: _____ **INTERVIEW TIME:** _____

Sincerely,

Chief, Immigrant Visa Section

K-1 Packet Four Letter English(9/90)